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  - Pratim pomalo fudbal jer ga moja unuka trenira. Ide na ženski fudbal i jako mi je drago zbog
toga.   Samim tim podržavam i fudbal u Srbiji. Volela bih da se što više razvija, da igramo
kvalitetno i da se što više mladih bavi  njime. Bolje je baviti se sportom kao što je fudbal, nego
nemati fizičke aktivnosti.
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